
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 07-2016
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2016-08-15 § 89 – 102

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Linda Sandqvist, Thomas Thunberg, Katarina 

Eriksson

Ansvarig

§ 89 Öppnande

§ 90 Dagordning

§ 91 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 92 Kansli info Föreningen har i år haft 5 sommarjobbare. Positivt. 

Folksam, återstår att rapportera hur många Sverigelotter som 
stals.

Mötet med vägföreningen återstår.

Tilldelning av lagens arbetsuppgifter inför höstens arbetsdag görs 
på nästa styrelsemöte

Lokstödsrapporteringen ser bra ut.

Janne behöver stöd med gräsklippningen i samhället från mitten 
av augusti till 1 oktober. VI tillfrågar några engagerade 
medlemmar om de kan hjälpa till.

Janne/ 
Maria

Janne

Maria
§ 93 Ekonomi Kungälvs kommun har inte betalat de två senaste fakturorna för 

dagbarnavårdarna.

Dunross, vägföreningen och uthyrning av Romevi fakturerade.

Dålig likviditet i Augusti. 

Maria

§ 94 Sponsring Föreningsdag den 3 september 11:00-14:00 vid ICA Maxi Kungälv.
Maria tillfråga boulen om de kan baka. Kalle ber Janne att 
kontrollera med ICA att datumet är ok. Linda pratar med 
gymnastiken om deltagande. 

Maria/ 
Kalle/ 
Linda

§ 95 Fotboll Herrlaget har inlett hösten med 2 raka vinster. Kalle inleder nu 
planeringen av seniorfotbollen inför säsongen 2017.

Damlaget har haft träningsläger i Fjällbacka, 18 deltagare. 

Kalle



P06 saknar eventuellt ledare inför hösten. Katarina träffar ledarna 
för att se hur vi kan lösa detta.

Fotbollsskolan (barn födda -10) börjar tisdag v34.

Ledarträff söndagen den 11/9 klockan 17:00. Skicka ut kallelse.

Katarina

Katarina
§ 96 Innebandy Maria har haft kontakt med Fritid angående träningstid för laget. 

Än en gång så har kommunen glömt bort RUF. Förhoppningsvis 
får vi ett svar under v34.

§ 97 Gymnastik Inbjudan har gått ut. 5 grupper under hösten.

§ 98 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Prata med Susanne om stöd med ansökan till allmänna 
arvsfonden.

Styrelsen bjuder in Mats och Linda till nästa styrelsemöte för 
diskussion kring bildande av en innebandysektion.

Skriv en inbjudan till möte med Fotbollsalliansen i Kungälv för 
fortsatta diskussioner kring utvecklingen av fotbollen i kommunens
föreningar.

Thomas T.

Maria

Kalle

§ 99 Övriga frågor

§ 100 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
5/9, 3/10, 7/11, lördag den 26/11 11:00-16:00
Höstmöte onsdag 16/11 19:00 (ledarträff 18:30)
Höstens arbetsdag 17/9 09:00-13:00

§ 101 Nästa möte Nästa möte måndag 5/9 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Maria

§ 102 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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